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Aan : College van B en W  Zwolle 

Van : Fractie VVD, Aly van der Vegte 

Betreft : Herindeling Luchtruim belangen Zwolse burger 

Datum : 13 februari 2018 

Mondelinge vragen  

De fractie van de VVD heeft op 25 september 2017 schriftelijke vragen gesteld m.b.t.  
 
1. Vliegroutes Lelystad Airport – wat is er (nog) aan te doen, op welke termijn en door wie 
2. Wat vliegt er nu al boven Zwolle – en hoe wordt daar straks rekening mee gehouden 
3. Wat zijn voor Zwolle mogelijke Geluidshinderbeperkingen die ingezet kunnen worden 
 
Deze vragen zijn door het College schriftelijk beantwoord. Daarnaast heeft de raad unaniem een motie 
aangenomen waarin het college wordt opgeroepen de belangen van de inwoners van Zwolle onder de 
aandacht te brengen bij politiek Den Haag en de stad en de raad  te informeren  over de gang van zaken. 
 
Echter de status op dit moment is dat door allerlei tegenstrijdige berichten in de media het onderwerp 
vliegverkeer, geluidsoverlast, CO2 uitstoot, onjuiste MER etc. inmiddels een heet hangijzer is geworden. 
Ook voor veel Zwolse burgers. 
“Wie moet je geloven, wat is onomkeerbaar, gaat het om maximaal geluid of maximaal aantal 
vliegbewegingen?” Allemaal vragen die onze fractie als goed volksvertegenwoordiger niet kan afdoen met 
“we kunnen in Zwolle niet veel meer doen dan we al gedaan hebben richting Den Haag”. 
 
Op iedere verjaardag, bijeenkomst, netwerkborrel of verkiezingscampagne actie komt Vliegveld Lelystad 
ter sprake. En er lijkt duidelijk uit dat niemand zitten te wachten op opening van Vliegveld Lelystad  
zonder goede Herindeling van het Luchtruim. 
Ook wordt het huidige – afgelopen tijd - toegenomen vliegtuig lawaai boven Zwolle als een regelrechte 
ergernis beschouwd en is er angst voor waarde vermindering en stagnatie in de verkoop van huizen. 
 
Dit brengt de fractie van de VVD op de volgende vragen: 
 

1. Volgens Zwollenaren die wij spreken is het aantal vluchten boven Zwolle de laatste anderhalf jaar 
enorm toegenomen. Heeft het college feitenkennis ten aanzien van de toename van vliegverkeer 
boven Zwolle? (Anders dan in de beantwoording van de schriftelijke vragen waarin alleen 
gesproken wordt over vliegverkeer van en naar Schiphol? Ook vanuit Lissabon, Madrid, Parijs en 
andere luchthavens die vluchten naar Noord-Europa verzorgen bijvoorbeeld) 

 
2. Indien het college niet over deze feitenkennis beschikt is het college bereidt hier snel onderzoek 

naar te doen? 
 

3. En als uit de feiten blijkt dat wat de Zwolse burger ervaart aan toename van vluchten boven 
Zwolle klopt is het college bereidt dit als extra argument aan te geven bij de verantwoordelijke 
minister t.b.v. het door haar te nemen besluit eind februari m.b.t. opening Vliegveld Lelystad en 
de  afspraken rondom Herindeling Luchtruim?  
 

4. Is het college bereidt de Zwolse burger pro-actief te informeren m.b.t. status en voortgang 
Herindeling Luchtruim en de Zwolse lobby hierover in Den Haag? 

 
 

Namens de fractie van de VVD 
Aly van der Vegte 
 


